
IZVJEŠĆE O OBAVLJENOJ STRUČNOJ PRAKSI STUDENATA NA STRUČNOM 

PRIJEDIPLOMSKOM STUDIJU RAČUNARSTVA ZA AKADEMSKU GODINU 

2019./2020. 

Stručna praksa provedena je u vremenskom periodu od 01.03.2020. do 31.03.2020. godine. Stručnu 

praksu obavilo je 12 redovnih studenata i 3 oslobođena od prakse.  

Stručna praksa obavljala se u slijedećim tvrtkama: 

1. Marker d.o.o. Varaždin 

2. FactoryX d.o.o. Pribislavec 

3. Marnet d.o.o. Varaždin 

4. Konto d.o.o. Požega 

Svi poslodavci kod kojih je obavljana stručna praksa su ispunili anketu o zadovoljstvu studentima 

Međimurskog veleučilišta u Čakovcu u obavljanju stručne prakse. Pojedini poslodavci nisu popunili 

anketu po svim navedenim točkama. 

 

REZULTATI ANKETE STUDENATA: 

Koliko ste zadovoljni našim studentima na praksi? 

Ocjena 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

Odgovor 0 0 0 0 0 0 0 6 0 6 

 

Ocjenite znanje i kompetencije studenata na praksi. 

Ocjena 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

Odgovor 0 0 0 0 0 0 4 0 2 6 

 

 

Koje područje znanja (kompetencija) bi po vašem mišljenju trebalo nadopuniti?  

1. Baze podataka 

2. Aktivne tehnologije 

3. Mrežne tehnologije 

 

Ocijenite opravdanost(važnost) stručnog studija na MEV-u u Čakovcu. 

Ocjena 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

Odgovor 0 0 0 0 4 0 0 2 0 6 

 

Smatrate li da treba povećati udio prakse kroz studij? 



Odgovor DA NE 

Broj 12 0 

 

Ako je odgovor na prethodno pitanje DA navedite omjer praksa/teorija 

Omjer 80/20 60/40 50/50 

Odgovor 2 4 6 

 

Spremni ste prihvatiti studente na praksu u dužem vremenskom razdoblju od trenutačno 

planirane? 

Odgovor DA NE 

Broj 10 2 

 

 

Ako je odgovor na prethodno pitanje DA, molimo vas navedite svoj prijedlog. 

1. NIJE POTVRDAN 

 

Prema vašem mišljenju kojih kadrova nedostaje na tržištu? 

1. Programera 

2. PHP programera 

3. Developera 

4. Kvalitetnih IT stručnjaka 

5. Rad sa računalnim mrežama u širem smislu 

 

Prema vašem mišljenju kojim nastavnim predmetima treba povećati fond sati da bi praksa bila 

uspješnija? 

1. Baze podataka 

2. Više programiranja 

3. Računalne mreže 

 

Kako vidite gospodarstvo i naše studente za nekoliko godina? 

a) Gospodarstvo RH će se morati prilagoditi zahtjevime tržišta EU (2) 

b) Studenti uz cjeloživotno obrazovanje bit će podršak našem gospodarstvu 

c) Gospodarstvo i obrazovanje treba uskladiti sa stvarnim potrebama (10) 

d) Vaše mišljenje 

Molimo vaš prijedlog prakse studenata za potrebe vašeg gospodarskog subjekta ili institucije . 



1. Studenti 2-3 tjedna na praksi,  

2. Logika programiranja 

Vaš prijedlog kako bismo mogli pomoći studentima u njihovim kompetencijama 

1. Potrebno je više prakse 

 

mr. sc. Željko Knok 

Voditelj Stručne prakse 


